
1 

 

Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 141/29.05.2020 
 
 
ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR. 9.786/04.05.2020  

 
 

 
PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 
din data de 30.04.2020, ora 13.00 

 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului Judeţean 
Arad a Dispoziţiei nr. 185/24.04.2020 a preşedintelui Consiliului Judeţean privind 
convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, 
data, ora şi locul desfăşurării). Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 
 Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.  

Absent: Ispravnic Cristian-Ilie – consilier județean. 
 
Domnul consilier județean Trifon Daniel nu își exprimă votul privind aprobarea 

ordinii de zi, din motive tehnice.  
La punctele 1, 2, 3, 4, 5 şi 6 de pe ordinea de zi, sunt supuse spre aprobare 

procesele verbale ale şedintelor anterioare ale Consiliului Judeţean Arad. Consilierii 
judeţeni nu participă la vot la punctul/punctele care au ca obiect şedinţa de consiliu 
judeţean ordinară/extraordinară la care au absentat.     

La punctul nr. 1 nu participă la vot domnul consilier judeţean Trifon Daniel.  
La punctul nr. 2 nu participă la vot următorii consilieri judeţeni: Craivan Camelia-

Eugenia, Duruș Daniel-Sorin, Pădurean Petru, Retter Iosif, Săbău Gheorghe şi Ulici Ion. 
La punctul nr. 3 nu participă la vot următorii consilieri judeţeni: Lucaci Cornel-

Ștefan, Retter Iosif şi Săbău Gheorghe. 
La punctul nr. 4 nu participă la vot următorii consilieri judeţeni: Plaveţi Ioan, Pop 

Alin, şi Retter Iosif. 
 La punctul nr. 5 nu participă la vot următorii consilieri judeţeni: Ciceac Vasile, Pop 

Alin şi Sulincean Marius.  
La punctul nr. 6 nu participă la vot următorii consilieri judeţeni: Gligor Ioan, Lucaci 

Cornel, Pop Alin, Remeţan Florin şi Sulincean Marius. 
La punctul nr. 17 nu dezbat şi nu votează  următorii consilieri judeţeni: Duruș 

Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pop Alin, Săbău Gheorghe şi Sulincean Marius-Mircea.  
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 Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Avem astăzi pe ordinea de zi 22 de puncte plus 
diverse. 

Dl Butunoi Adrian-Cătălin: Nu se mai aude nimic! 
Dna Lupu Silvana: Dacă dintre cei apelați este cineva împotriva aprobării ordinii de 

zi? Toată lumea este pentru aprobarea ordinii de zi? Mulțumesc! 
 

 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 30 aprilie 

2020 s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 
 
 

ORDINE DE ZI 
a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 30.04.2020, ora 13.00 
 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 februarie 2020. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 27 martie 2020. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 martie 2020. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 3 aprilie 2020. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 9 aprilie 2020. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 14 aprilie 2020. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru 
Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

8.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 18/A din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei, nr. 2. 

9.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra cotei de 
¼ din apartamentul nr. 3 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 
40. 

10.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra cotei 
de ¼ din apartamentul nr. 5 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 
40. 

11.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei Târnova 
de trecere din domeniul public al Comunei Târnova în domeniul public al Județului Arad a 
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unui bun aferent sistemului de alimentare cu apă și canalizare situat pe raza Unității 
Administrativ-Teritoriale Comuna Târnova. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Amenajări interioare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad, 
în vederea amplasării unor echipamente medicale”. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Reabilitarea Secției de Psihiatrie, str. O. Goga, nr. 15-17, Arad, 
din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad”. 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Modernizare DJ 793 km 22+500 – 32+500 Cermei - Beliu”. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Modernizare DJ 709 km 60+000 – 75+942 Cermei – Limită județ 
Bihor”. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Modernizare DJ 709 km 39+200 – 45+500 Seleuș - Șicula”. 

17.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. 
Continental Vest Arad S.A. din data de 08/18 mai 2020. 

18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 
Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția 
consiliului județean pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023. 

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean 
Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor 
precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020. 

20.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli 
al Judeţului Arad pe anul 2020. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unei linii de gardă în cadrul 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad pe perioada stării de urgență instituită pe 
teritoriul României. 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați 
și a Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţie ,,Amenajare Secție de 
Oncologie a Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu 
Babeș nr. 11-13". 

23.Diverse. 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
109/2020 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 30 aprilie 2020. 

 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 februarie 2020. 
 
Dl Cionca Iustin: Bun. La primul Proces-verbal din data de 28 februarie dacă sunt 

intervenții?  
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Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 27 martie 2020. 
 
Dl Cionca Iustin: La punctul 2 Procesul- verbal din 27 martie. Dacă sunt intervenții? 
 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 martie 2020. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 3 procesul-verbal din 31 martie? 
Dl Retter Iosif: Nu votez pentru că nu am fost! Retter. 
Dl Pop Alin: La fel și eu! Alin Pop. 
Dna Lupu Silvana: Pot să intervin? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dna Lupu Silvana: Noi vă avem notați pe fiecare dintre dumneavoastră la ce 

sedință nu ați fost prezenți! Deci pot să consemnez că la acele ședințe la care nu ați fost 
prezenți nu participați la vot pentru procesul-verbal! 

Dl Pop Alin: Da. La care nu a fost ..., 
Dl Cionca Iustin: În regulă. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Atunci trecem și la punctul 4! 
 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 3 aprilie 2020. 
 
Dl Cionca Iustin: La punctul 4 dacă sunt intervenții? 
 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 9 aprilie 2020. 
 
Dl Cionca Iustin: La punctul 5 din 9 aprilie? 
 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 14 aprilie 2020. 
 
Dl Cionca Iustin: La Procesul-verbal din 14 aprilie punctul 6? 
 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 
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Dl Cionca Iustin: Nu sunt intervenții. 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 18/A din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei, nr. 2. 
 
Dl Cionca Iustin: Nu sunt intervenții. 
 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra cotei de ¼ 

din apartamentul nr. 3 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40. 
 
Dl Cionca Iustin: Nu sunt intervenții. 
 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra cotei de ¼ 

din apartamentul nr. 5 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40. 
 
Dl Cionca Iustin: Și la punctul 10 cu preemțiunea? Bănuiesc că nu sunt intervenții. 
 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei Târnova de 

trecere din domeniul public al Comunei Târnova în domeniul public al Județului Arad a 
unui bun aferent sistemului de alimentare cu apă și canalizare situat pe raza Unității 
Administrativ-Teritoriale Comuna Târnova. 

 
Dl Cionca Iustin: Și punctul 11? 
 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Amenajări interioare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad, în vederea 
amplasării unor echipamente medicale”. 

 
Dl Cionca Iustin: Și punctul 12? 
Dl Trifon Daniel: Nu vă supărați! Nu am reușit să intervin la punctul 7 și aș avea o 

întrebare! Daniel Trifon. Nu reușesc să mă conectez. Nu știu ce se întâmplă cu softul 
astăzi! Deci la punctul 7 cât timp a fost greșit (Neinteligibil) ..., 

Dl Plaveți Ioan: O să răspund eu domnul președinte! (Neinteligibil) ..., la partea de 
ambulatoriu existau două specialități care nu au (Neinteligibil) ...., două secunde că vă și 
spun pentru că le am în față. Erau incluse în statul de funcții la cabinetul de medicină 
dentară care nu se regăsesc ca și activitate acolo și atunci le-am poziționat pe partea de 
U.P.U. unde există (Neinteligibil) și partea de registratură și statistică (Neinteligibil) ... nu 
vizează (Neinteligibil)..., 

Dl Trifon Daniel: Lucrul acesta l-am înțeles din motivare. Întrebarea mea era simplă. 
De când a fost înregistrată această situație? Gen personal care aparține de pediatrie era 
în organigramă în altă parte? Aveam curiozitatea aceasta. 
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Dl Plaveți Ioan: Domnul coleg, eu sunt din aprilie anul trecut aici, sigur că nu am 
observat-o atunci, dar e clar că dinainte de anul trecut este această eroare! 

Dl Trifon Daniel: Am înțeles! Deci e mai veche de cel puțin un an. 
Dl Plaveți Ioan: Foarte. Da.  
Dl Trifon Daniel: Da. Mulțumesc! 
Dl Plaveți Ioan: Și umblând în statul de funcții prin modificările pe care le facem 

periodic prin promovări sau alte asemenea, am sesizat la un moment dat că nu este în 
regulă. La ambulatoriu integrat, știți că am avut ultima modificare prin care am înființat 
niște posturi de medici și asistenți și atunci mi-am dat seama că acele două specialități nu 
au ce să caute pe partea de adulți și trebuie să le transpunem la partea de copii. 
Ambulatoriu. 

Dl Cionca Iustin: Da. Dacă sunt alte întrebări sau intervenții? Bun. Domnul Trifon, 
noi am ajuns la punctul 12! Mai aveți până la punctul 12 având în vedere că nu a 
funcționat? 

Dl Trifon Daniel: Nu! La punctul 7 aveam această intervenție! Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Putem să revenim la punctul 12! Dacă sunt intervenții? 
 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Reabilitarea Secției de Psihiatrie, str. O. Goga, nr. 15-17, Arad, din cadrul 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad”. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 13 Secția de Psihiatrie! Bănuiesc că în comisii 

vi s-a spus că am depus pe C.N.I. și am obținut finanțare pe aproximativ 2 milioane de 
Euro. Nu sunt. 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Modernizare DJ 793 km 22+500 – 32+500 Cermei - Beliu”. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 14 Cermei- Beliu! 
 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Modernizare DJ 709 km 60+000 – 75+942 Cermei – Limită județ Bihor”. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 15 Cermei – Limită județ Bihor! 
 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Modernizare DJ 709 km 39+200 – 45+500 Seleuș - Șicula”. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 16 Seleuș – Șicula! Aici vorbim de un pachet de DALI-uri 

pe care le pregătim, urmează să alocăm bani pentru proiectare și apoi să vedem ce 
finanțări vom găsi pentru aceste drumuri. 
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Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unităţii 

Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. 
Continental Vest Arad S.A. din data de 08/18 mai 2020. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 17! Dacă sunt intervenții? 
Dl Gligor Ioan: Nu particip, nu dezbat! 
Dl Cionca Iustin: Poftiți?  
Dl Gligor Ioan: Nu particip nu dezbat! Gligor am spus! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Nu sunt. Punctul 18! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Nu votez, nu dezbat! 
Dl Pădurean Petru: Pădurean! Nu particip, nu dezbat! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnul președinte! Nu votez, nu dezbat! 
Dl Alin Pop: Alin Pop! Nu votez, nu dezbat punctul 17! 
Dna Lupu Silvana: Vă rog când ajungem la vot la punctul respectiv să spuneți! 

Bine? 
Dl Alin Pop: Bine. Mulțumesc! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumim! 
Dl Cionca Iustin: Punctul 18! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Doamna Silvana! Ați înțeles că nu votez, nu dezbat la 

punctul 17? Nu mi-ați spus nimic! 
Dl Cionca Iustin: A intervenit cineva? 
Dl Pădurean Petru: Eu la 17! Nu particip, nu dezbat! 
Dl Cionca Iustin: Când ajungem la vot, domnul Pădurean! Ne-am înțeles așa! 

Deocamdată doar pentru intervenții! 
Dl Pădurean Petru: Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Dacă mai aveți intervenții deocamdată? Nu sunt. 
 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția 
consiliului județean pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023. 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad 

nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi 
pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al 

Judeţului Arad pe anul 2020. 
 
Dl Cionca Iustin: La 20? Bun. La punctul 20 am un amendament și o să vi-l citesc! 
Dl Sabău Gheorghe: Nu că l-am primit! Nu are rost să îl mai citiți! 
Dl Cionca Iustin: Îl aveți? 
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Dl Sabău Gheorghe: Da sigur! 
Dl Moț Petru: Eu nu l-am văzut! Citiți-l! 
Dl Sabău Gheorghe: Aia e altceva! Eu l-am primit! 
Dl Moț Petru: Citiți-l! 
Dl Cionca Iustin: Bun! 
Dl Moț Petru: Eu nu sunt președinte de Comisie! 
Dl Sabău Gheorghe: Nu este necesar (neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Bugetul local se modifică atât la partea de venituri cât și la partea 

de cheltuieli urmare alocării sumei de 150 mii lei Județului Arad prin H.G. nr. 329/2020 din 
Fondul de rezervă bugetară aflat la dispoziția Guvernului. Suma este necesară pentru 
acoperirea cheltuielilor cu personalul din asistență socială aflat în izolare la locul de 
muncă. În Programul de investiții pe grupe de investiții și surse de finanțare se anulează 
obiectivul „Instalație producere și distribuție aer comprimat medical” aprobat cu suma de 
277 mii lei în urma încheierii unui contract de sponsorizare între Spitalul Clinic Județean 
de Urgență Arad și SC Tehnodomus SRL prin care sponsorul se angajează să finanțeze 
această achiziție de echipamente necesar pentru realizarea acestei lucrării de „Instalație 
producere si distribuție de aer comprimat medical” Secția Fizioterapie și Recuperare 
medicală P-ța Mihai Viteazu, Spitalul Municipal, în scopul instalării unei stații de producere 
oxigen și aer comprimat pentru transformarea acestei secții într-o secție de tratare a 
bolnavilor cu COVID-19 și pentru A.T.I. Din suma disponibilizată de la obiectivul ante 
menționat se dorește cuprinderea în programul de investiții publice a următoarelor 
obiective: injectomat 7 bucăți –  55 mii lei, analizor gaze și electroliți - 54 mii lei, tunel 
decontaminare – 6 mii lei, compresor testare vacuum și presiune azot – 34 mii lei, 
imprimantă cod bare14 bucăți – 42 mii lei, paravan mobil radioprotecție pentru radiografii 
la pat – 20 mi lei, sistem încălzire sânge 8 bucăți - 55 mii lei, modul XB Inform – 11 mii lei. 
De asemenea în cadrul bugetului unității sanitare se vor efectua virări de credite pentru 
asigurarea sumelor necesare achiziției de kituri necesare la realizarea testelor cu 
aparatele Real-Time PCR și pentru efectuarea de reparații curente în clădirile în care sunt 
internați pacienții pozitivi, cum ar fi stabilirea unor compartimentări pentru respectarea 
circuitelor, înlocuirea filtrelor Hepa ale instalației de climatizare, etc. Dacă sunt intervenții? 

Dl Gligor Ioan: Domnul președinte! Gligor sunt! Am înțeles că Tehnodomus ar fi fost 
în insolvență la un moment dat. Și-a revenit financiar! Poate suporta această 
sponsorizare? O firmă în insolvență nu poate face sponsorizări! 

Dl Cionca Iustin: Este în insolvență? 
Dna Ribovici Ghiorghina: Nu avem informații! 
Dl Gligor Ioan: Nu știu care este situația actuală! 
Dl Cionca Iustin: Deci nu avem informații legate de insolvența acestei firme și noi 

avem contracte cu Tehnodomus ! 
Dl Gligor Ioan: Am înțeles! Este în regulă. 
Dl Cionca Iustin: Dânșii ne fac Spitalul de la Căpâlnași, mă îndoiesc că sunt în 

insolvență și până la urmă aici discutăm despre o donație din partea lor! 
Dl Gligor Ioan: Da numai că fiind în insolvență nu ai cum să faci donații până nu te 

reabilitezi financiar! 
Dl Cionca Iustin: Deja au făcut-o! Și mă gândesc că nu aveau cum să o facă dacă 

dumneavoastră ați avea dreptate 
Dl Gligor Ioan: Corect! Înseamnă că și-au revenit. 
Dl Cionca Iustin: Încă o dată! Noi am avut bani alocați să o facem pe banii noștri! 

Au venit și ne-au întrebat dacă nu acceptăm să o facă dânșii? 
Dl Gligor Ioan: Perfect! 
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Dl Cionca Iustin: Au făcut donația la spital și noi acum banii care i-am avut alocați 
vă cer aprobarea să-i folosim pentru altceva! Ceea ce ne cere Spitalul! 

Dl Gligor Ioan: Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Restul nu știu ce să vă spun! Nu cunosc! 
Dl Gligor Ioan: Mulțumesc! Este suficient! 
Dl Cionca Iustin: Și eu! Alte intervenții? 
Dl Moț Petru: Aș mai avea o mică întrebare eu! Dacă mai aveți în vedere sau care 

mai este situația cu achiziția de extractor automat așa se spune dacă am reținut corect? 
Pentru aparatele de testare. Pentru PCR – urile respective. Adică să se poată 
(neinteligibil) într-un regim de viteză mai mare? 

Dl Cionca Iustin: L-am cumpărat domnul Moț! De sâmbăta trecută e la spital! Când 
doriți veniți să-l vedeți! Acum cei de la laborator se ocupă cu procurarea de materiale, 
kituri și toate celelalte care sunt total diferite de ceea ce se făcea pe recoltare manuală și 
de autorizare!  

Dl Moț Petru: Am înțeles! Deci avem un extractor ..., 
Dl Cionca Iustin: Avem un extractor, ... două avem! Haideți să vă spun! Avem două. 
Dl Moț Petru: Deci două aparate? 
Dl Cionca Iustin: Mă auziți?  
Dl Moț Petru: Da! Vă aud!  
Dl Cionca Iustin: Un extractor semi-automat la D.S.P. cumpărat de Asociația 

Voluntarilor cu sprijinul Vodafone și un extractor automat cumpărat de dumneavoastră la 
Spitalul Municipal! 

Dl Moț Petru: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Cu plăcere! Alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții 

trecem la proiectele de hotărâre introduse suplimentar pe ordinea de zi! 
 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unei linii de gardă în cadrul Spitalului 

Clinic Judeţean de Urgenţă Arad pe perioada stării de urgență instituită pe teritoriul 
României. 

 
Dl Cionca Iustin: Bănuiesc că ați primit toate liniile de gardă! Nu sunt intervenții. 
 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a 

Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţie ,,Amenajare Secție de 
Oncologie a Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu 
Babeș nr. 11-13". 

 
Dl Cionca Iustin: La punctul 22 la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici de la Secția de Oncologie? Nu sunt întrebări. Atunci 
doamna secretar trecem la vot și rămân diversele la sfârșit! 

Dna Lupu Silvana: Da. Vă apelez în ordine alfabetică pentru vot! Vă rog să aveți în 
vedere că la punctul 20 votați și amendamentul! Deci votul de la punctul 20 presupune vot 
pentru amendament și apoi vot pentru proiect! 

Dl Moț Petru: Ar trebui să votăm și punctele suplimentare pentru că nu le-am votat! 
Am votat ordinea de zi doar în forma actuală! 

Dna Lupu Silvana: Inclusiv, cu tot. 
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Dl Cionca Iustin: Ordinea de zi când v-am propus să o votați am votat cu toate 
proiectele introduse suplimentar pe ordine de zi! 

Dl Moț Petru:Bine. Poate mi-a căzut mie net-ul atunci! Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Nu este nicio problemă! 
Dna Lupu Silvana: Bun. Domnul Bîlcea, domnul Boloni! 
Dl Boloni Gyorgy: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga? 
Dl Cionca Iustin: A răspuns Bîlcea până la urmă? 
Dna Lupu Silvana: Nu. Îl apelez încă o dată! Domnul Bozga? Deschideți microfonul 

vă rog! 
Dl Bozga Doru: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: La toate punctele. Da? 
Dl Bozga Doru: Da. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Butunoi! 
Dl Butunoi Adrian: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc!  
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar? 
Dl Cadar Răzvan: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ciceac, la punctul 5 nu participați la vot. În rest? 
Dl Cionca Iustin: Deschide-i microfonul! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ciceac!  
Dl Ciceac Vasile: Mă auziți? „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul președinte? 
Dl Cionca Iustin: „Pentru” la toate punctele inclusiv la amendament. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Craivan la punctul 2 nu participați la vot. În rest? 
Dna Craivan Camelia: Pentru, la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan?  
Dna Crișan Corina: „Pentru” inclusiv amendamentul. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Duruș la punctul 2 nu participați la vot. În rest? 
Dl Duruș Daniel: „Pentru” cu excepția punctului 17 la care nu votez. 
Dna Lupu Silvana: Bun. La punctul 17 domnul Duruș. 
Dl Cionca Iustin: Să vină Sergiu? Să îl cheme cineva? 
Dna Lupu Silvana: Nu! Dacă intră când îl apelez este în regulă! 
Dl Cionca Iustin: Dar nu poate intra! 
Dna Lupu Silvana: Nu poate intra? Atunci să vină! Domnul Feieș?  
Dl Feieș Cristian: „Pentru” la toate punctele inclusiv amendamentul. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor, la punctul 6, procesul-verbal este cu abținere. În 

rest? 
Dl Gligor Ioan: Și la punctul 17! Nu particip, nu dezbat. 
Dna Lupu Silvana: Am înțeles! Mulțumesc! Domnul Lucaci la 3 și la 6 procesele-

verbale! În rest? 
Dl Lucaci Cornel: La 17 nu votez! 
Dna Lupu Silvana: Și în rest „Pentru”? 
Dl Lucaci Cornel: Da. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Manguci? 
Dl Manguci Ciprian: La 17 nu votez! Pentru restul da! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc!: Domnul Moșneag? 
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Dl Moșneag Ovidiu: Vot „Pentru” la toată ordinea de zi. Mersi! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Moț? 
Dl Moț Petru: La punctul 17 nu votez la fel ca și colegii mei! Amendamentul 

domnului președinte îl votez „Pentru”! Domnul președinte a făcut întotdeauna 
amendamente foarte bune! Iar restul punctelor le votez cu „Pentru”! Mulțumesc! 

Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Pădurean la punctul 2 nu ați fost. Domnul 
Pădurean! Deschideți microfonul! 

Dl Pădurean Petru: La punctul 17 nu votez! În rest votez „Pentru”! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! A venit domnul Bîlcea! Domnul Bîlcea? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Prezent! Și „Pentru”! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Pero? 
Dl Pero Tamas: Da! „Pentru” la toate punctele inclusiv amendamentul! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Plaveți la punctul 4 ați lipsit. În rest? 
Dl Plaveți Ioan: Eu am lipsit la punctul 4? 
Dna Lupu Silvana: Da! La ședința de la punctul 4. În 3 aprilie. 
Dl Plaveți Ioan: A da! În regulă pentru toate proiectele votez „Pentru” inclusiv 

amendamentul. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Pop punctele 4, 5 și 6 procesele-verbale! 
Dl Pop Alin: Da. Și la punctul 17 nu votez și nu dezbat! Restul da. 
Dna Lupu Silvana: Vă mulțumesc! Doamna Popa? 
Dna Popa Garofița: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Purcaru? 
Dl Purcaru Mircea: Da votez toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Retter, punctele 2, 3 și 4 procesele-verbale! 
Dl Retter Iosif: Votez „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: În rest „Pentru”. Mulțumesc! Domnul Salașan? 
Dl Salașan Cristian: Votez toate punctele inclusiv amendamentul de la 20! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Sabău la punctele 2 și 3. În rest? 
Dl Sabău Gheorghe: La punctul 17 nu votez și nu particip! Restul votez. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Doamna Stan? Să vă deschideți microfonul! 
Dna Stan Simona: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Sulincean la 5 și 6 ați fost absent. 
Dl Sulincean Marius: Punctul 17 nu votez, nu dezbat! Restul votez „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Revin la domnul Remețan? 
Dl Remețan Florin: Da vă aud! Votez „Pentru” la toate punctele! Vezi că la unul am 

lipsit dar nu știu la care! 
Dna Lupu Silvana: Da. La punctul 6. Mulțumesc! Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Încă o dată! Punctul 17 nu votez, nu dezbat! Celelalte proiecte 

de hotărâre de pe ordine de zi le votez cu „Pentru”! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Trifon la primul punct ați fost absent la 

ședință. În rest? Domnul Trifon! Să vă deschideți microfonul! 
Dl Trifon Daniel: Da. Acum mă auziți? 
Dna Lupu Silvana: Da. Vă auzim! 
Dl Trifon Daniel: Da. Perfect. Deci la cel la care am absentat, la punctul 17 votez cu 

„Abținere” iar la restul inclusiv amendamentul votez „Pentru”! Mulțumesc! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Țolea? 
Dl Țolea Adrian: „Pentru” la toate inclusiv amendament. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Ulici la punctul 2. În rest? 
Dl Ulici Ion: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Urzică? 
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Dl Urzică Cristian: „Pentru” la toate punctele inclusiv amendamentul de la punctul 
20. O zi bună! 

Dna Lupu Silvana:Bine! Mulțumesc! 
 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 28 februarie 2020 s-a votat cu 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
110/2020 privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al şedinței ordinare a Consiliului 
Județean Arad din data de 28 februarie 2020. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 27 martie 2020 s-a votat cu 26 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
111/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 27 martie 2020. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 martie 2020 s-a votat cu 29 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
112/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 31 martie 2020. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 3 aprilie 2020 s-a votat cu 29 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-
Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
113/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 3 aprilie 2020. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 9 aprilie 2020 s-a votat cu 29 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
114/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 9 aprilie 2020. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 14 aprilie 2020 s-a votat cu 27 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
115/2020 hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare 
a Consiliului Judeţean Arad din data de 14 aprilie 2020. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad s-a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
116/2020 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 18/A din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei, nr. 2 s-a votat 
cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-
Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
117/2020 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 18/A din 
imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei, nr. 2. 

 
 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra cotei de ¼ 

din apartamentul nr. 3 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40 s-
a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
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Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
118/2020 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra cotei de ¼ din 
apartamentul nr. 3 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40. 

 
 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra cotei de ¼ 

din apartamentul nr. 5 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40 s-
a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
119/2020 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra cotei de ¼ din 
apartamentul nr. 5 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40. 

 
 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei Târnova de 

trecere din domeniul public al Comunei Târnova în domeniul public al Județului Arad a 
unui bun aferent sistemului de alimentare cu apă și canalizare situat pe raza Unității 
Administrativ-Teritoriale Comuna Târnova s-a vot cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
120/2020 privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei Târnova de trecere din 
domeniul public al Comunei Târnova în domeniul public al Județului Arad a unui bun 
aferent sistemului de alimentare cu apă și canalizare situat pe raza Unității Administrativ-
Teritoriale Comuna Târnova. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Amenajări interioare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad, în vederea 
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amplasării unor echipamente medicale” s-a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
121/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
„Amenajări interioare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad, în vederea amplasării 
unor echipamente medicale”. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Reabilitarea Secției de Psihiatrie, str. O. Goga, nr. 15-17, Arad, din cadrul 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” s-a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
122/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
„Reabilitarea Secției de Psihiatrie, str. O. Goga, nr. 15-17, Arad, din cadrul Spitalului Clinic 
Județean de Urgență Arad”. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Modernizare DJ 793 km 22+500 – 32+500 Cermei - Beliu” s-a votat cu 32 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
123/2020 hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de 
investiție „Modernizare DJ 793 km 22+500 – 32+500 Cermei - Beliu”. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Modernizare DJ 709 km 60+000 – 75+942 Cermei – Limită județ Bihor” s-a 
votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
124/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
„Modernizare DJ 709 km 60+000 – 75+942 Cermei – Limită județ Bihor”. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Modernizare DJ 709 km 39+200 – 45+500 Seleuș - Șicula” s-a votat cu 32 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
125/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
„Modernizare DJ 709 km 39+200 – 45+500 Seleuș - Șicula”. 

 
 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unităţii 

Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. 
Continental Vest Arad S.A. din data de 08/18 mai 2020 s-a votat cu 22 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu 
– vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri 1 (Trifon Daniel). 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
126/2020 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unităţii Administrativ-
Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. Continental Vest Arad 
S.A. din data de 08/18 mai 2020. 

 
 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția 
consiliului județean pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023 s-a 
votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
127/2020 pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 
36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția 
consiliului județean pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023. 

 
 

Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad 
nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi 
pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020 s-a votat cu 32 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
128/2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 
privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020. 
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Amendamentul Președintelui Consiliului Județean Arad nr. 9.697/30.04.2020 la 
proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al 
Judeţului Arad pe anul 2020 s-a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al 

Judeţului Arad pe anul 2020 s-a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
129/2020 privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe 
anul 2020. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unei linii de gardă în cadrul Spitalului 

Clinic Judeţean de Urgenţă Arad pe perioada stării de urgență instituită pe teritoriul 
României s-a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
130/2020 privind aprobarea înființării unei linii de gardă în cadrul Spitalului Clinic Judeţean 
de Urgenţă Arad pe perioada stării de urgență instituită pe teritoriul României. 

 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a 

Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţie ,,Amenajare Secție de Oncologie 
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a Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș nr. 11-
13" s-a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
131/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a Devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investiţie ,,Amenajare Secție de Oncologie a 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș nr. 11-13". 
Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
Diverse. 
 
Dl Cionca Iustin: Mergem la diverse. Cine dorește să se înscrie? 
Dl Sabău Gheorghe: Sabău! 
Dl Cionca Iustin: Altcineva? 
Dl Butunoi Adrian-Cătălin: Butunoi! 
Dl Gligor Ioan: Gligor! 
Dl Cionca Iustin: Am notat Butunoi, Gligor! Atât? Vă rog domnul Sabău! 
Dl Sabău Gheorghe: În Comisie am ..., 
Dl Ciceac Vasile: Ciceac! Mă auziți? 
Dl Sabău Gheorghe: Poftiți? 
Dl Ciceac Vasile: Am spus și Ciceac! 
Dl Sabău Gheorghe: Alo! 
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! Am o rugăminte! Închideți toată lumea 

microfoanele! Mi-am notat și Ciceac! Lăsați să vorbească doar cel căruia îi dau cuvântul! 
Domnul Sabău! 

Dl Sabău Gheorghe: Am cerut în comisie o situație privind locațiile unde am avut în 
carantină cetățeni și sumele care le-am plătit pentru chirie pentru locațiile respective! Și 
mai am o întrebare! Am depus la secretariat, grupul PSD un proiect de hotărâre! Am vrea 
să știm de ce nu s-au introdus pe ordinea de zi? Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău întrebările care mi le-ați adresat, scrie în 
ordonanță, în Ordonanța militară, că poate să vă răspundă doar Grupul de Comunicare 
Strategică. Dar eu pentru că vă respect foarte mult, că suntem consăteni ..., 

Dl Sabău Gheorghe: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: ... m-am interesat și din presă vă spun! Am auzit că unitățile unde 

sunt cazate persoanele aflate în carantină sunt la Hanul de la Răscruce, Pensiunea 
Everest și Dor Tim din Grădiște pe undeva, Complexul de la Nădab, Pensiunea Olimpia, la 
Nădlac Hotelul Jackson, la Curtici este o pensiune, la Moneasa Hotel Codru Moma și ceva 
pensiune la Cuied. Acestea le știu eu! Am văzut în ordonanță sumele, le puteați vedea și 
dumneavoastră dacă ați fi vrut să le citiți 230 lei cazare, 70 lei hrană! Se decontează de 
către Ministerul Sănătății și mi-ați mai cerut câte persoane sunt în evidență la D.S.P.! 
Aceasta este o cifră care fluctuează. Ieri am văzut că erau 327. Astăzi urmăriți Grupul de 
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Comunicare Strategică, bănuiesc că va scădea cu vreo 25 și cu asta cred că v-am 
răspuns la toate întrebările! 

Dl Sabău Gheorghe: Și cadrele medicale unde au fost cazate? 
Dl Cionca Iustin: Cadrele medicale! S-au încheiat contracte cu 6 hoteluri. Din 

păcate din cele 327 de cadre medicale care s-au înscris, adică nu știu dacă din păcate! 
Dl Sabău Gheorghe: Păi de ce? 
Dl Cionca Iustin: Doar 102 sunt cazate. Vreți să vi le spun pe hoteluri? 
Dl Sabău Gheorghe: Da. Dacă se poate! 
Dl Cionca Iustin: Da. Xe-Mar 25 de persoane, la Phoenix nu este nimeni pentru că 

nu a fost de acord să dea decât toate cele 30 de camere, Coandi 33 din 52, Ibis 21 din 72, 
Da Rossi 13 din 17 și Leon 10 din 29, iar hrană doar 92 din cei 102 au solicitat să le 
asigurăm hrană! Vorbim de personalul sanitar care vrea să-și protejeze familia și să stea 
separat în perioada aceasta. În legătură cu cele 2 proiecte pe care le-ați depus marți, 
personalul nu a avut timp să caute legislația și să le introducem, dar pot să vă spun că vor 
primi aviz negativ pentru că nu avem bază legală! Doar administrațiile locale, unitățile 
administrativ-teritoriale, pot să facă finanțările acestea și noi chiar încercăm să găsim o 
soluție pentru a dota dacă va fi nevoie cu tablete acei elevi care sunt în imposibilitatea de 
a le avea! În ceea ce privește măștile, am văzut declarațiile celor de la guvern care ne 
spun că vor găsi soluții de finanțare pentru aceste măști și așteptăm poziția centrală. 

Dl Sabău Gheorghe: Ok! Bun. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău o să le punem pe ședință dacă nu le retrageți și o 

să vă spunem data viitoare care este de fapt lipsa de temei legal! 
Dl Sabău Gheorghe: Ok! Am înțeles! Este clar! 
Dl Cionca Iustin: Dar dacă ați vrea să le retrageți, ne-ați face un serviciu că nu am 

mai munci! 
Dl Sabău Gheorghe: Ba munciți că de aceea luați salariu! 
Dl Cionca Iustin: Am înțeles! Bine. Mai dați-ne de lucru atunci! 
Dl Sabău Gheorghe: Păi normal! 
Dl Cionca Iustin: Haideți să vedem! Domnul Butunoi, da? 
Dl Butunoi Adrian: Imediat! O secundă! 
Dl Gligor Ioan: Vă rog să luați în considerare că nu mai doresc să iau cuvântul 

întrucât a atins subiectul domnul Sabău! Gligor mă numesc! 
Dl Cionca Iustin: În regulă! 
Dl Gligor Ioan: M-ați auzit?  
Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi, trecem la domnul Ciceac până vă găsiți 

întrebarea? 
Dl Butunoi Adrian: Nu! Acum vi-o adresez! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Butunoi Adrian: Vă rog frumos să-mi spuneți domnul președinte, cu comentați și 

apreciați alocarea sumelor de bani de către Guvernul României către Județul Arad având 
în vedere situația din Vaslui, unde alocarea este de 22,3 mai mare? Mulțumesc! Sumele 
defalcate a T.V.A.-ului. 

Dl Cionca Iustin: Deci eu nu cred în informația dumneavoastră! O să trebuiască să 
vedem dacă sunt sume defalcate din TVA 

Dl Butunoi Adrian: Vă spun sigur! Mă mir că nu știți și dumneavoastră! 
Dl Cionca Iustin: Din câte știu eu aceste sume se calculează de către Ministerul 

Finanțelor și cred că este o formulă care se aplică la toate județele! Nu cred că e vreo 
localitate sau un județ care să facă o excepție! Dar uite, am să mă aplec pe provocarea 
dumneavoastră să văd și să vă răspund data viitoare dacă într-adevăr este vreo diferență 
între noi și alt județ! 
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Dl Butunoi Adrian: În speță Județul Vaslui! Este o diferență foarte mare alocarea de 
bani din cotele defalcate pentru echilibrarea bugetelor locale! 

Dl Cionca Iustin: O să întreb, să văd! Nu cunosc situația! 
Dl Butunoi Adrian: Mulțumesc frumos! O zi bună! 
Dl Cionca Iustin: La fel și dumneavoastră! Domnul Ciceac! 
Dl Ciceac Vasile: Da. Bună ziua! Având în vedere că este prima ședință ordinară 

după Sfintele Sărbători vă doresc un Hristos a Înviat! O singură rugăminte am! Să vedem 
ce facem cu punctul de trecere a frontierei 1 din Nădlac, pentru că ceea ce se întâmplă 
acum la intrare (neinteligibil) către Ungaria s-a rezolvat este în regulă! Dar încă pe partea 
de intrare dinspre Ungaria spre România cred că nu este prea Ok! Deci dacă putem să 
facem ceva cu cine trebuie? Sau cu Prefectura sau cu Poliția de Frontieră și cu toate 
organele abilitate! Atâta rugăminte am! Și dacă ...., 

Dl Cionca Iustin: Dar nu am înțeles exact ce să facem! 
Dl Ciceac Vasile: Deci să intervenim la Prefectură și dacă vreți informații eu pot să 

vă dau! Bineînțeles în privat! 
Dl Cionca Iustin: Bine! Aștept atunci informațiile! 
Dl Ciceac Vasile: Cam atât! Mulțumesc frumos și vă doresc o zi bună! 
Dl Cionca Iustin: În regulă! Vă mulțumesc și eu! Ultima întrebare. Mai sunt 

intervenții? Dacă nu mai sunt sănătate tuturor și o zi frumoasă! 
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